

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

Circular No. 21041

2<sup>nd</sup> March, 2022

Dear Parents/Guardians,

**Arrangement of Discussion of Mock Examination Papers and Adjustment to HKDSE Timetable.**

Since the current COVID-19 situation is severe, the school will hold the discussion of mock examination papers online through Microsoft Teams from 14<sup>th</sup> March, 2022 to 16<sup>th</sup> March, 2022. Please refer to the attached timetable for details. Subject teachers will send soft copies of the question papers, answer scripts and marking scheme to their students by 10<sup>th</sup> March, 2022 through Microsoft Teams. Students should contact their subject teachers if they do not receive the soft copies as scheduled.

The HKEAA has announced that the 2022 HKDSE timetable will be adjusted. The written examinations will be held from 22<sup>nd</sup> April, 2022 to 14<sup>th</sup> May, 2022. The date of release of results remains tentatively on 20<sup>th</sup> July, 2022. The four core subject examinations will take place first. The major elective subjects will be examined earlier with science and humanity subjects being scheduled on alternate days. Furthermore, The HKEAA has also developed fallback contingency plans. Please refer to the press release and the revised HKDSE timetable attached for details.

The school will inform parents and students of the collection of HKDSE admission forms and the arrangement of the S6 Last School Day in due course.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



Encl.

1. Timetable for discussion of mock examination papers
2. HKEAA press release
3. HKEAA revised HKDSE timetable

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

21041

敬啟者：

### 講解模擬試卷和文憑試考試時間表調整

因應疫情嚴峻，學校將安排以網上形式於 2022 年 3 月 14 日至 16 日為中六學生講解模擬試卷，詳情請參閱附上時間表。科任老師將於 2022 年 3 月 10 日或之前以 Microsoft Teams 發送電子版試卷、答題簿及評分準則予學生。如未能如期收到上述文件，學生須聯絡科任老師跟進。

香港考試及評核局（考評局）宣布，將修訂 2022 年香港中學文憑考試（文憑試）的考試時間表。各科的筆試將於 2022 年 4 月 22 日至 5 月 14 日舉行，放榜日期暫定維持於 2022 年 7 月 20 日。考評局將先舉行四個核心科目考試，以「大科先行」為原則決定選修科目考試的先後次序，並盡量安排文理科交替考試。此外，考評局亦制訂後備應變方案。詳情請參閱附上考評局新聞稿及考試時間表(修訂版)。

學校將適時另函通知家長和學生有關領取文憑試准考證及中六最後上課日等安排。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

此致  
各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

2022 年 3 月 2 日

附件：

1. 講解模擬試卷時間表
2. 考評局新聞稿
3. 文憑試考試時間表(修訂版)

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

### Timetable for Discussion of Mock Examination Papers

| Time          | 14 Mar           | 15 Mar  | 16 Mar                                 |
|---------------|------------------|---|--|
| 8:00 - 10:00  | Chinese Language | English Language                                | Mathematics                            |
| 10:00 - 10:15 | Recess           |   |  |
| 10:15 - 12:15 | Liberal Studies  | Economics, Geography,<br>Physical Education, M2 | Chinese History,<br>Biology,BAFS, ICT, |
| 12:15 - 13:30 | Lunch Time       |   |  |
| 13:30 - 15:30 | Physics          | Chemistry                                       | ERS                                    |

All sessions will be conducted online through Microsoft Teams.